
 
 
                                                                                   
  

  ПИРЯТИНСЬКА  МІСЬКА  РАДА  ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ  
 

ПРОТОКОЛ  
засідання виконавчого комітету  

 
 
13.07.2018                            № 19 
 

На засіданні головував міський голова Рябоконь Олексій Петрович. 
 

Присутні члени виконавчого комітету: 
  
Андрейщук 
Безбородов  
Бугайов  
Варава  
Гудзь  

Р.А.  
С.А. 
В.М. 
М.В. 
В.В. 

Клітко 
Кочур 
Румянцев   

Н.В. (починаючи з 6 питання) 
Л.В. 
О.В. 

Чайка 
Чепур  
Шикеринець  

Т.Г. 
О.О. 
І.С. 

  
Запрошені: директор комунального підприємства „ Готель „ Пирятин“                

Фисун В.Ю.; виконувач обовʼязків начальника Пирятинських 
госпрозрахункових очисних споруд Манько С.В., економіст 
Пирятинських госпрозрахункових очисних споруд Гавриленко Н.В.; 
начальник КП „ Пирятинський міський водоканал“ Дубров М.Я., 
директор Опорного закладу Пирятинської загальноосвітньої школи                     
І-ІІІ ступенів № 6 Пирятинської міської ради Полтавської області 
Василенко М.В., бухгалтер Опорного закладу Пирятинської 
загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 6 Пирятинської міської 
ради Полтавської області Харсіка Н.І., директор Пирятинської 
загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 4 Пирятинської міської 
ради Полтавської області Шкурупій Л.Г., бухгалтер Пирятинської 
загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 4 Пирятинської міської 
ради Полтавської області Матат Н.М.; директор Пирятинського 



ліцею Пономаренко Л.В., Бухгалтер Пирятинського ліцею 
Печеришна А.Д. 

 
Порядок  денний: 
 

1. Про здійснення фотофіксації поточного ремонту проїзних частин 
вулиць населених пунктів Пирятинської ОТГ. 

2. Про визначення територій обслуговування та закріплення їх за 
закладами дошкільної освіти Пирятинської міської ради. 

3. Про визначення територій обслуговування та закріплення їх за 
закладами загальної середньої освіти Пирятинської міської ради. 

4. Про стан розвитку  закладів загальної середньої освіти за підсумками 
навчального року. 

5. Про звіт директора Пирятинського ліцею про діяльність закладу  за 
підсумками 2017-2018 навчального року. 

6. Про звіт директора Пирятинської загальноосвітньої школи І-ІІІ 
ступенів № 4 Пирятинської міської ради Полтавської області про діяльність 
закладу  за підсумками 2017-2018 навчального року. 

7. Про звіт директора Опорного закладу Пирятинської 
загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 6 Пирятинської міської ради 
Полтавської області про діяльність закладу  за підсумками 2017-2018 
навчального року. 

8. Про діяльність закладів позашкільної освіти Пирятинської міської 
ради у 2017-2018 навчальному році. 

9. Про розгляд  проекту рішення „Про передачу медичної субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам“. 

10. Про схвалення  проекту   рішення „Про внесення змін до бюджету  
міської  об’єднаної територіальної громади на 2018 рік“. 

11. Про коригування встановленого тарифу з централізованого 
водовідведення Пирятинських госпрозрахункових очисних споруд. 

12. Про надання матеріальної допомоги гр.Карпович Н.О. на поховання. 

13. Про переоформлення житлово-правових документів на квартиру                
№ 71 по вул.Європейська, 4 Б в м.Пирятин. 

14. Про нумерацію квартири  у  житловому будинку № 11 по                     
вул.Європейська в м.Пирятин. 

15. Про нумерацію квартири у  житловому будинку по вул.Абаканська, 



92 в м.Пирятин. 

16. Про нумерацію квартири у  житловому будинку по вул.Набережна, 
30 в м.Пирятин. 

17. Про нумерацію квартири у  житловому будинку по вул.Визволення, 
18 в м.Пирятин. 

18. Про присвоєння адреси ряду приватних гаражів по вул.Острів. 

19. Про присвоєння адреси громадській вбиральні  по  вул.Соборна в 
м.Пирятин. 

20. Про надання дозволу гр.Шевелі Т.М. на реконструкцію квартири № 4                 
з влаштуванням окремого входу по вул.Єлени, 1 в м.Пирятин. 

21. Про видачу громадянам будівельного паспорта забудови земельних 
ділянок у м.Пирятин. 

22. Про видачу ТОВ „АНІ ПЛЮС“ містобудівних умов та обмежень 
забудови земельної ділянки на будівництво автогазозаправного пункту (АГЗП) 
по вул.Сумська, 1 в м.Пирятин. 

23. Про затвердження робочого проекту „Капітальний ремонт. 
Впровадження енергозберігаючих та енергоефективних технологій в ДНЗ 
„Сонечко“ Пирятинської міської об’єднаної територіальної громади шляхом 
заміни вікон, дверей та утеплення зовнішніх стін будівлі. Коригування“. 

24. Про затвердження робочого проекту „Реконструкція мережі 
водовідведення із влаштуванням каналізаційно-напірної станції в 
загальноосвітній школі І-ІІІ ступенів № 4 за адресою: вул.Європейська, 2А в 
м.Пирятин Полтавської області. Коригування“. 

1. СЛУХАЛИ: 
Вараву М.В., заступника міського голови з питань діяльності  виконкому 

міської ради, який проінформував про здійснення фотофіксації поточного 
ремонту проїзних частин вулиць населених пунктів Пирятинської ОТГ. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Гудзь В.В., начальник 
фінансового управління місткої ради Кеда С.Ю. Було визначено, що до 
01.09.2018 Варава М.В. повинен здійснити придбання GPS-навігатора для 
фіксації ямкового ремонту доріг. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 



               „утримались“ – 0. 
 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника міського голови з питань діяльності  
виконкому міської ради Вараву М.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 201 додається). 
 
2. СЛУХАЛИ: 

Коваленко Т.В., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 
яка проінформувала про визначення територій обслуговування та закріплення 
їх за закладами дошкільної освіти Пирятинської міської ради. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Андрейщук Р.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Коваленко Т.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 202 додається). 
 
3. СЛУХАЛИ: 

Коваленко Т.В., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 
яка проінформувала про визначення територій обслуговування та закріплення 
їх за закладами загальної середньої освіти Пирятинської міської ради. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Румянцев О.В., Шикеринець І.С. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував знати проект 

рішення з розгляду для доопрацювання.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Коваленко Т.В.  узяти до відома.  



2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 203 додається). 
 
4. СЛУХАЛИ: 

Коваленко Т.В., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 
яка проінформувала про стан розвитку  закладів загальної середньої освіти за 
підсумками навчального року. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Андрейщук Р.А., Безбородов С.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Коваленко Т.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 180 додається). 
 
5. СЛУХАЛИ: 

Коваленко Т.В., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 
яка проінформувала про звіт директора Пирятинського ліцею про діяльність 
закладу  за підсумками 2017-2018 навчального року. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Андрейщук Р.А., директор 
Пирятинського ліцею Пономаренко Л.В., бухгалтер Пирятинського ліцею 
Печеришна А.Д., Чепур О.О., Бугайов В.М. 

Рябоконь О.П. зазначив, що результати ЗНО у 2018 році показали також 
фаховий рівень вчителів-предметників: підсумкові оцінки учнів з предметів 
були вищими, аніж їх результати ЗНО. Тому, відповідно, на це треба звернути 
увагу та вжити відповідних адміністративно-організаційних заходів. 

Серед проблем філії Пирятинського ліцею Пономаренко Л.В. назвала 
відсутність внутрішньої вбиральні та необхідність її встановлення.  

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 



ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 

Коваленко Т.В.  узяти до відома.  
2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 205 додається). 
 
6. СЛУХАЛИ: 

Коваленко Т.В., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 
яка проінформувала про звіт директора Пирятинської загальноосвітньої школи 
І-ІІІ ступенів № 4 Пирятинської міської ради Полтавської області про 
діяльність закладу  за підсумками 2017-2018 навчального року. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь директор Пирятинської 
загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 4 Шкурупій Л.Г., бухгалтер директора 
Пирятинської загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 4 Матат Н.М., 
Андрейщук Р.А., Бугайов В.М. 

Рябоконь О.П. зробив зауваження щодо підготовки інфографіки бюджету 
навчального закладу. 

Бугайов В.М. зауважив щодо вжиття додаткових заходів зі збереження 
життя і здоровʼя дітей у школі. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Коваленко Т.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 206 додається). 
 
Зʼявилася Клітко Н.В. 
 
7. СЛУХАЛИ: 

Коваленко Т.В., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 
яка проінформувала про звіт директора Опорного закладу Пирятинської 
загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 6 Пирятинської міської ради 
Полтавської області про діяльність закладу  за підсумками 2017-2018 
навчального року. 

 
 
 



ВИСТУПИЛИ: 
В обговоренні питання взяли участь Андрейщук Р.А., директор Опорного 

закладу Пирятинської загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 6                    
Василенко М.В., бухгалтер Опорного закладу Пирятинської загальноосвітньої 
школи І-ІІІ ступенів № 6 Харсіка Н.І., Бугайов В.М., Клітко Н.В. 

Андрейщук Р.А. запитала про організацію пришкільної оздоровчої 
кампанії серед дітей філії Опорного закладу Пирятинської загальноосвітньої 
школи І-ІІІ ступенів № 6 влітку 2018 року. Василенко М.В. поінформував, що 
було забезпечене підвезення дітей з Олександрівки до Опорного закладу. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Коваленко Т.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 207 додається). 
 
8. СЛУХАЛИ: 

Коваленко Т.В., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 
яка проінформувала про діяльність закладів позашкільної освіти Пирятинської 
міської ради у 2017-2018 навчальному році. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Андрейщук Р.А., Клітко Н.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Коваленко Т.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 208 додається). 
 
9. СЛУХАЛИ: 



Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 
проінформувала про розгляд  проекту рішення „Про передачу медичної 
субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам“. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Андрейщук Р.А., Безбородов С.А., 
Бугайов В.М. 

Бугайов В.М. висловився категорично проти передачі медичної субвенції 
Пирятинській районній раді. Він запропонував зняти питання з розгляду, 
запросити на чергове засідання виконкому голову райради та голову 
райдержадміністрації з метою вирішення питання щодо передачі первинної  
медичної ланки Пирятинській ОТГ. 

Андрейщук Р.А. зазначила, що рішення необхідно прийняти, водночас 
підготувати чергового листа на адресу депутатів районної ради. Крім того, у 
рішенні зазначити, що у разі створення Центру первинної медичної допомоги 
Пирятинської міської ОТГ, кошти повертатимуться з рахунку Пирятинської 
райради на рахунок Пирятинської міської ради. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ –11 осіб; 

  „проти“ – 0; 
               „утримались“ – 1 (Бугайов В.М.). 

  
Чепур О.О. залишив засідання виконкому. 
 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради                    
Кеду С.Ю.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 209 додається). 
 
10. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 
проінформувала про схвалення  проекту   рішення „Про внесення змін до 
бюджету  міської  об’єднаної територіальної громади на 2018 рік“. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Клітко Н.В.,                    
Гудзь В.В. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – 10 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 



               „утримались“ – 1 (Бугайов В.М.). 
 
Рішення не прийнято. 
 
11. СЛУХАЛИ: 

Шикеринця І.С., заступника міського голови з питань діяльності 
виконкому міської ради, який проінформував про коригування встановленого 
тарифу з централізованого водовідведення Пирятинських госпрозрахункових 
очисних споруд. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Андрейщук Р.А., 
Варава М.В., виконувач обовʼязків начальника Пирятинських 
госпрозрахункових очисних споруд Манько С.В., економіст Пирятинських 
госпрозрахункових очисних споруд Гавриленко Н.В. 

Економіст  Пирятинських госпрозрахункових очисних споруд       
Гавриленко Н.В. розʼяснила про розрахункові складові тарифу. 

Андрейщук Р.А. рекомендувала Пирятинським госпрозрахунковим 
очисним спорудам негайно ініціювати зміну тарифу щойно змінюються його 
складові. 

Рябоконь О.П. доручив Вараві М.В. підготувати лист Пирятинським 
госпрозрахунковим очисним спорудам щодо проведення роботи з субʼєктами 
скидів про приведення їх до відповідності з нормативними документами. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника міського голови з питань діяльності 
виконкому міської ради Шикеринця І.С.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 210 додається). 
 
12. СЛУХАЛИ: 

Колос А.В., головного спеціаліста з соціальних питань виконкому міської 
ради, яка проінформувала про надання матеріальної допомоги гр.Карпович 
Н.О. на поховання. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Гудзь В.В., Андрейщук Р.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  



ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста з соціальних питань виконкому 
міської ради Колос А.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 211 додається). 
 
13. СЛУХАЛИ: 

Кудрявцева О.О., головного спеціаліста юридичного відділу виконкому 
міської ради, який проінформував про переоформлення житлово-правових 
документів на квартиру № 71 по вул.Європейська, 4 Б в м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Гудзь В.В., Андрейщук Р.А., 
Безбородов С.А. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста юридичного відділу виконкому 
міської ради Кудрявцева О.О.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 212 додається). 
 
14. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
нумерацію квартири  у  житловому будинку № 11 по                     
вул.Європейська в м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Безбородов С.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 



ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 213 додається). 
 
15. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
нумерацію квартири у  житловому будинку по вул.Абаканська, 92 в м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Румянцев О.В., Клітко Н.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 214 додається). 
 
16. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
нумерацію квартири у  житловому будинку по вул.Набережна, 30 в м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Безбородов С.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
 
 
 



ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 215 додається). 
 
17. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
нумерацію квартири у  житловому будинку по вул.Визволення, 18 в м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Гудзь В.В., Варава М.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 216 додається). 
 
18. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
присвоєння адреси ряду приватних гаражів по вул.Острів. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Андрейщук Р.А., Безбородов С.А. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
 
 
 



ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 217 додається). 
 
19. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
присвоєння адреси громадській вбиральні  по  вул.Соборна в м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Варава М.В., Кудрявцев О.О., 
Бугайов В.М., Безбородов С.А. 

Рябоконь О.П. звернув увагу присутніх на те, що у разі присвоєння 
адреси зазначеній громадській вбиральні є ризик, що приватний підприємець 
Повшедна О.М., яка до цього часу не виконує своїх зобовʼязань перед 
виконавчим комітетом Пирятинської міської ради, взагалі не передасть 
вбиральню громаді. Кудрявцев О.О. зауважив, що  передача вбиральні можлива 
лише після її відповідної реєстрації.  

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував поставити проект 
рішення на голосування.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – 0 осіб; 

  „проти“ – 7 осіб; 
               „утримались“ – 4 особи. 

 
Рішення не прийнято. 
 
20. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
надання дозволу гр.Шевелі Т.М. на реконструкцію квартири № 4 з 
влаштуванням окремого входу по вул.Єлени, 1 в м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Румянцев О.В.,                  
Варава М.В. 

Рябоконь О.П. зауважив щодо зобовʼязання заявника провести 
благоустрій території навколо зазначеної квартири, яка підлягає реконструкції. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував внести до проекту 
рішення відповідні зміни і доповнення щодо благоустрою та винести на розгляд 
чергового засідання виконкому.  

 



ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  

2. Внести до проекту рішення відповідні зміни і доповнення щодо 
благоустрою та винести на розгляд чергового засідання виконкому. 
 
21. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
видачу громадянам будівельного паспорта забудови земельних ділянок у 
м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М.,  Андрейщук Р.А., 
Безбородов С.А. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 218 додається). 
 
22. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
видачу ТОВ „АНІ ПЛЮС“ містобудівних умов та обмежень забудови земельної 
ділянки на будівництво автогазозаправного пункту (АГЗП) по вул.Сумська, 1 в 
м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М.,  Румянцев О.В., 
Безбородов С.А. 



У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 219 додається). 
 
23. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
затвердження робочого проекту „Капітальний ремонт. Впровадження 
енергозберігаючих та енергоефективних технологій в ДНЗ „Сонечко“ 
Пирятинської міської об’єднаної територіальної громади шляхом заміни вікон, 
дверей та утеплення зовнішніх стін будівлі. Коригування“. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М.,  Варава М.В., 
Безбородов С.А. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 219 додається). 
 
24. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування, архітектури та житлово-
комунального господарства виконкому міської ради, яка проінформувала  про 
затвердження робочого проекту „Реконструкція мережі водовідведення із 
влаштуванням каналізаційно-напірної станції в загальноосвітній школі І-ІІІ 



ступенів № 4 за адресою: вул.Європейська, 2А в м.Пирятин Полтавської 
області. Коригування“. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М.,  Варава М.В. 
Бугайов В.М. висловився категорично проти будівництва напірного 

каналізаційного колектора. Натомість зауважив щодо доцільності будівництва 
самоплинного колектору. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував детально 
розібратися в інженерно-технічних особливостях цього питання та винести на 
розгляд чергового засідання виконкому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради Зергані М.І.  
узяти до відома.  

2. Винести  питання на розгляд чергового засідання виконкому. 
 
 
 
Міський голова         О.П.Рябоконь  
 
Секретар виконкому міської ради       Л.В.Кочур 


